
 

 

OVERLUND SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Referat 

MØDEDATO: 7.10.2015 

TID:1700-1900  

STED: Mødelokalet 

 

DELTAGERE: Anja Amdisen, Kenneth Georg 

Nyizsnyanszky, Søren Fonseca Pedersen, Heidi 
Wirenfeldt, Charlotte Grønning Aaen, Mette Stadager 
Jakobsen, Mette Schütten, Berit Haarup, Peter 
Rasmussen, Anders Høgenhaug Johnsen. 
Afbud: Heidi wirenfeldt, , Winnie Linaa Sørensen 

 

C:\Users\vpzbh\AppData\Local\Microsoft\Windows\INetCache\Content.Outlook\1PF6TLVL\Referat 7 10  2015-2.docx Side 1 af 2   
Oprettet den 19-10-2015 11:06:00 

 

1. Nyt fra elevrådet/elever 
Elevrådet konstituerer sig den 23.10, derefter vil der være repræsentanter med til 
bestyrelsesmødet.  

2. Konstituering af bestyrelsen. 
Bestyrelsen konstituerer sig med formand og næstformand. Anders Høgenhaug 
Johnsen stiller op som formand for skolebestyrelsen.   
Anders Høgenhaug blev enstemmigt valgt som formand og Søren som 
næstformand.  

3. Kvalitetsrapport 2015.  
Alle bestyrelser og ledelser er inviteret til et møde om kvalitetsrapporten den 3, 
november. (bilag). På bestyrelsesmødet den 4. November, arbejdes der videre med 
indholdet i kvalitetsrapporten.  
 

     4.   Evaluering af forældremøderne på 0.,4. og 7. årgang. 
           Repræsentanter fra bestyrelsen har deltaget i forældremøder på de årgange, hvor  
           børnene oplever et skifte eller en overgang fra enten daginstitution, afdeling eller     
           anden skole. Er det måden vi skal gøre det på næste år?  

Bestyrelsen var enig om, at det er den rigtige vej at gå ved at være synlige på de tre 
årgange. Et af fokusområderne på de fremtidige forældremøder kunne være: Hvilke 
områder arbejder bestyrelsen med og hvilke resultater er de kommet frem med.  

 
   
     5.   Frivilliges retlige status. 
           Må frivillige udføre håndværksarbejde på skolen? Forsikringsspørgsmål. 
           Konkurrenceforvridning, tilsyn osv. (bilag)   

Herunder de planer personalet har for SFO lokalerne i den gamle tjenestebolig. 
Pædagogerne er ikke af den overbevisning at rummene trænger til en forbedring. 
De har søsat forskellige aktiviteter, som skal være med til at udsmykke væggene. 
Det de ønsker er, at rækværket op til huset bliver malet.  
Det er positivt, at pædagogerne tager udfordringen op og tager børnene med i det 
pædagogiske arbejde. Bestyrelsen vil fortsat være opmærksom på rammerne for 
Satellitten og bakke pædagogerne op i deres arbejde.  
Der vil blive prioriteret i f.eks. nye møbler og rengøring af lokalerne i Satellitten, hvis 
det viser sig nødvendigt. 
 

6. Princip for brug af skolens IT-udstyr?  
Skal vi have principper for brugen af skolen IT udstyr.  
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For udskolingen er der kommet en skrivelse ud brugen af IT. Der vil efterfølgende 
komme en for indskolingen, hvor de både anvender IPads og computere.  
 

7. Mobiltelefoner i skoletiden. 
Mobiltelefoner er blevet en nødvendig del af pennalhuset, hvordan bruges de bedst. 
På Overlund Skole aftaler lærerne/pædagogerne på de enkelte årgange, hvordan 
og hvornår mobiltelefonerne bruges. 
 

8. Nyt fra skolen.  
Der er tværsuge på mellemtrinnet. Udskolingen afvikler en anderledes idrætsdag 
fredag i uge 41 i samarbejder med Gymnastikhøj Skolen.  
 
 

9. Meddelelser. 
Husk James Nottingham den 8. Klokken 17.00 i Løgstruphallen. Billetter udleveres 
på mødet. 
Revision af mødedatoerne! Medbring kalender!  
Foreløbig er kun mødet i november planlagt.  
Ekstra bestyrelsesmøde den 4. november. 
Trivselsprincippet bør tilrettes. 
 

10. Evt 
  

  

 

 

 

    

 


